
 

 

 

 

Dagsorden for Skolebestyrelsesmøde 
På Brædstrup Skole d. 25.01. 2024 kl. 17.00 – 20.00  

 

Inviterede: Anja Sederstrøm Jørgensen, Camilla Nielsen, 
Maria Pedersen, Larisa Kovac, Mads Nygaard, Claus Jensen, 
Siri Ambus og Charlotte Kildhart Hansen, Lasse Høybye 
Christensen 
 
Elevrepræsentanter: Karl-Emil og Jakub 
 
Byrådsrepræsentant: Lars Jensen  
Ledelsen: Mette Brunberg og Hanne Lund 
 
Særligt inviteret: 
 
Afbud: Siri, Anja, Maria, Karl-Emil 
 
Fravær: 
 
Facilitator: MN 
Referent: MB 
 

  

Punkter Indhold Ansv
arlig
/tid 

Status for 
punkt 

Referat 

Godkendelse af 
dagsorden  

 5   

Præsentation af 
skolebestyrelsen, 
elevrådsrepræsent
anter og 
skolelederen 

 20 Alle til 
stede har 
præsentere
t sig 

 

Nyt fra elevrådet 
 

 10 O Jakub er nyvalgt elevrådsformand i 
denne uge. Elevrådet er lige startet 
op her i januar 2024. Der er afholdt 
ét elevrådsmøde. 

Kort nyt fra  
Ledelsen 
Medarbejderne  
Forældre 
 

Opstart på kalenderåret og 
skoleårets planlægning 

- Personale  
- STUK 
- Trivselsmåling 
- Meddelelsesbogen 

 

10 O Ledelsen: Kristoffers opsigelse har 
affødt omrokering indtil nyansat 
lærer starter 1. marts. Vi har slået en 
stilling op til en teknisk 
servicemedarbejder – i stedet for 
Kim. Det bliver stilling der deles 
mellem skolen og dagtilbuddene. 
Skolen er blevet bedt om 
redegørelse til STUK 
(kvalitetsstyrelsen) i forhold til 
trivsel, afgangskarakterer i 
matematik, engelsk og dansk. Vi 
indsender rapport på de tiltag, 
skolen arbejder med. 



 

 

Der laves trivselsmåling i foråret. 
Alle lærere laver et forarbejde i 
klasserne, så udgangspunktet for 
besvarelsen er ens for alle elever. 
Meddelelsesbogen er en ny 
kommunikationsvej, i Min 
uddannelse, mellem skole og hjem i 
forhold til elevernes læring og 
trivsel. 
Vi har fået midler til et samarbejde 
med musikskolen ”orkester mester”. 
 
Medarbejdere: I fase 2 fungerer det 
rigtig godt med pauseaktiviteterne – 
dog er der karantæne fra hallen i en 
periode, og vi drøfter en struktur, 
der gør det muligt at tage den i brug 
igen. På fase 1 har man indført et 
pausekort, som giver lov til at sidde i 
køkkenet. 
 
Forældre: Økonomi er ikke lavet 
færdigt til at komme på dagsorden 
endnu.  
Der har været møde med alle 
trivselsråd. Der blev drøftet 
muligheden for at lave en jobbank, 
hvor forældre fx kommer ud og 
holder oplæg i klasserne. 
”Forældre fælles om ungelivet” 
(lokalt) vil gerne ind i et samarbejde 
med trivselsrådene. 
Mads har været til fælles 
bestyrelsesmøde. Der blev drøftet 
strategier for forebyggelse af 
segregering.  
SSP-møde på 7. årgang aflyst fordi 
mindre end 50% af forældrene 
havde tilmeldt sig. Kan mødet evt. 
lægges op ad et forældremøde. 

Høringssvar – se 
bilag  
 

Læs bilag – mulighed for 
indgivelse af høringssvar ift. 

- Sænkelse af klasseloft  
- 2-årig valgperiode 

30/
MN 

O/B Ingen indvendinger til 2-årig 
valgperiode eller sænkelse af 
klasseloft. 

Timefordelingsplan
en 
 

Orientering om 
timefordelingsplanen og 
godkendelse 

15/H
L 

O/B Vi starter forfra og udvikler vores 
egen model for timefordeling, som 
er første skridt i skoleårets 
planlægning. Vi fortsætter med en 
forkortet skoledag, hvor UU er 
konverteret til delehold i dansk og 
matematik. 
 



 

 

Folkeskolemøde i 
februar   
 

Se bilag om Foldeskolemødet 
d. 21. februar. Tilmeldingsfrist 
d. 7. februar. 

10 O Vi har 2 invitationer til mødet. Mads 
skriver ud om det. 

AMR – fysisk 
rundering – vis 
runderings-plan 
 
 

Orientering om en 2- års plan 
for fysisk arbejdsmiljø 
rundering, hvilket får betyder 
for evt. el-apparater i 
klasselokalerne  

15/H
L 

O Heidi, Dorit (AMR) og Hanne laver 
fysiske runderinger for at holde styr 
på de mange områder, der er under 
arbejdsmiljø. De starter med at se 
på el og kemi/fysik lokaler. Det 
betyder bl.a. at alle mikroovne og 
elkedler fjernes fra klasselokaler. 

Skolebestyrelsesval
g dette år og 
repræsentanter fra 
centerklasserne  

Der skal være valg dette 
skoleår  
Hvem er på valg?  

15/
MN 

D Larissa og Claus genopstiller ikke. 
Anja? Vi skal have en 
forældrerepræsentant fra CNT. 

Evt.  
 

 10   

Pkt til næste møde  
 

 5  Punkter til foråret: 
Drøftelse af muligheder for salg af 
mad på skolen 
Dokumentation i sager om mobning 
og brugen af antimobbestrategi. 
Hvornår/hvordan inddrages 
forældre. 
Punkter fra det fælles 
trivseslrådsmøde fx jobbank. 
Næste møde: 
Budget 

Godkendelse af 
referat  

 5   

Status for punkt: O for orientering, L for læring og ny viden, D for drøftelse, B for beslutning. 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 __________________________________ __________________________________ 

Mads Nygaard, forældrevalgt Maria Pedersen, forældrevagt 

Formand  

 

 

 

__________________________________ __________________________________ 

Camilla Nielsen, forældrevalgt Larisa Kovac, forældrevalgt 

 

 

 

__________________________________ __________________________________ 



 

 

Anja Sederstrøm Jørgensen,  Siri Ambus, forældrevalgt 

forældrevalgt 

 

 

 

__________________________________  

Claus Jensen, forældrevalgt  

 

 

 

__________________________________ __________________________________ 

Charlotte Kildhart Hansen, med.arb.rep Lasse Høybye Christensen, med.arb.rep 

 
 


